
4 Pièces

101 m²

Réf. 83206177

1 390 000 €

Nice
Appartement à vendre (06000)
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Niché  dans  le  quartier  des  Musiciens,  dans  un  immeuble  de  style

Art-Déco,  un  somptueux  duplex  avec  toit-terrasse.Cet  appartement

coloré  développe  100m2  environ  de  surface  habitable  et  300m2

environ  de  terrasse.  Le  séjour  spacieux  s'ouvre  sur  une  première

terrasse  baignée  de  lumière,  tandis  qu'une  cuisine  professionnelle

ajoute une touche pratique et raffinée. Les deux chambres en rotondes,

chacune  avec  sa  salle  de  bains,  ainsi  que  les  dressings,  reflètent  une

attention  minutieuse  du  détail.Un  accès  exclusif  à  300  m²  de

toit-terrasse aménagé, une vue à 360°, offrant une perspective ...

Nestled  in  the  Musiciens  district,  in  an  Art-Deco  building,  a  sumptuous  duplex

apartment with roof terrace.This colourful flat offers around 100m2 of living space

and around 300m2 of terrace. The spacious living room opens onto a first terrace

bathed in light, while a professional kitchen adds a practical and refined touch. The

two round bedrooms, each with its own bathroom, as well as the dressing rooms,

reflect meticulous attention to detail.Exclusive access to 300 m² of landscaped roof

terrace  and  360°  views,  offering  a  spectacular  perspective  of  the  Mediterranean

horizon and the colourful ...

L'EXPLOREUR

2 B rue Auffan - 83000 TOULON
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